《单词百科:unfortunately是什么意思?unfortunately怎么发音?unfortunately的解释和用法》

英语单词unfortunately是什么意思?unfortunately怎么读?unfortunately怎么发音?美加网为您整理了unfortunately的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



unfortunately怎么读

unfortunately的读音:[n f t n tli]

unfortunately的意思

1、adv.不幸地;

unfortunately的近义词

1、alas int. (表示悲痛、遗憾)哎呀;唉;乌呼;呜呼哀哉;

- 2、awkwardly adv.笨拙地;困难地;难看地;尴尬地;
- 3、inappropriately adv.不适当地;
- 4、regrettably adv.令人遗憾地,使人懊悔地;
- 5、sadly adv.悲哀地;忧愁地;令人遗憾地;不幸地;

unfortunately的反义词

1、fortunately adv.幸好;幸运的是;

unfortunately的双语例句

1. My new girlfriend may have a nice figure but unfortunately she's dead from the neck up.

我的新女朋友也许身材很好,但遗憾的是她很笨.

2. Unfortunately, Grandma always seems to awaken at awkward moments.

不幸的是,奶奶好像总是醒来的不是时候。

3. Unfortunately George cannot be with us today so I am pleased to accept this award on his behalf.

不幸的是乔治今天不能来了,故而我很荣幸能替他领奖.

4. Unfortunately, I won't be able to attend the meeting.

真可惜我不能参加这次会议。

5. I like cats but unfortunately I'm allergic to them.

我喜欢猫,但遗憾的是我对猫过敏。

6. She had gone home, unfortunately.

遗憾的是她已回家了.

7. Unfortunately, things cannot be as cut and dried as many people would like.

不幸的是,事情并不像很多人希望的那样确定。

8. The prediction has unfortunately come true.

不幸而言中.

9. The prophecy has unfortunately come true.

不幸言中.

10. Catching colds is unfortunately an occupational hazard in this profession.

不幸的是,容易感冒是这个行业的职业性风险。

11. Unfortunately, this happy story finishes on a more sombre note.

遗憾的是,这个快乐的故事结局却比较伤感。

12. Unfortunately these drugs are quite toxic and hinder the body's ability to fight off infection.

可惜的是,这些药物毒性很大,会削弱身体对感染的抵抗力。

13. Unfortunately the public conflated fiction with reality and made her into a saint.

不幸的是,公众把小说和现实混为一谈,把她当成了圣徒。

14. Unfortunately, the weather lets us down.

天公不作美.

15. Unfortunately, bad news has come hard on the heels of good.

很遗憾,好消息的后面紧跟着就是坏消息。

16. Hello everyone, today I will introduce the U.S. are Yamaguchi.

大家好, 今天我将为大家介绍的是山口胜平.

17. Unfortunately, my time is limited.

可惜的是,我的时间有限。

18. I called on you yesterday, but unfortunately you were out.

昨日来访,适值外出,甚憾.

以上是美加网为您整理的unfortunately怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于unfortunately的用法、unfortunately的释义、unfortunately的相关详情请点击:https://dict.tjgzz.com/unfortunately

